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• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji Monika Pawlik  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

2. Zadania inwestycyjne w mieście i stopień ich realizcji za 8 miesięcy 2019 roku  

3. Sprawy bieżące     

• Czas trwania posiedzenia  od 16:00 –  

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych  7  z 7  

Obecni na posiedzeniu:  

• Skarbnik Miasta Bogusława Tanhojzer  

• Prtzedstawiciel MZGK  

• Dyrektor MOSiR H. Michalski  

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Monika Pawlik  - witam wszystkich na posiedzeniu komisji , zgodnie z planem 

rozpoczynamy posiedzenie od tematu głównego.  Inwestycje ze środków gminy – remont garażu co to za 

garaż ? 

Ad 2 Zadania inwestycyjne w mieście i stopień ich realizcji za 8 miesięcy 2019 roku  

MZGK – tojest pozostałość po ZBK duży garaż ok 100 m, moze nawet więcej , przylega do szkoły Nr 6 był 

wymieniany dach , stolarka drzwiowa . W tej chwili mamy tam różnego dodzaju sprzęty i wyposażenia.  

Przewodnicząca Monika Pawlik – mamy jeszcze zadania inwestycyjne poza budżetem zadanie  

w parku Grabek, był tam ogłoszony przetarg, który został unieważniony , czy będziemy składać 

dokumentację na ten skate park po raz kolejny?  

MZGK – zostało to teraz inaczej zorganizowane niż na początku, wtedy miał być demontaż i położenie nowej 

nawierzchni w tej chwili chcemy wykonać część już  zostały  zdemontowane te stare części ze skate parku , 

została podpisana umowa z wykonawcą ,który zrywa starą nawierzchnię i wykonuje nową. Jesli w przyszłym 

roku zostaną zapewnione środki w budżecie to bedziemy zamawiać urządzenia do nowego skate parku.  

Przewodnicząca komisji Monika Pawlik – jaki jest termin zakończenia całości inwestycji na stadionie?  

Dyrektor Henryk Michalski - dzisiaj został przekazany plac budowy , częściowy zakres prac na płycie boiska 

oraz rozbiórka korony stadionu będzie jeszcze w tym roku , a dokończenie, czyli  chodniki, ogrodzenie do 

końca maja 2020 roku.  

Irena Owczarz – co w kwestii bawialni? Od kiedy rusza  
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Dyrektor Henryk Michalski -  wpłynęły trzy oferty  wybraliśmy jedną, przedstawiliśmy umowę będziemy już 

ją podpisywać. Może wejdą już od listopada.  

Zofia Bazańska – co jeśli chodzi o sam budynek MOSiR-u  

Dyrektor Henryk Michalski – był złożony wniosek o dofinansowanie , ale niestety dużo wniosków wpłynęło  

i jesteśmy daleko na liście. Całość opiewało na kwotę ok 6 000 000 zł  

Skarbnik Bogusława Tanhojzer  - z tego co wiem ma być ogłoszony jeszcze jakiś jeden konkurs z środków 

unijnych  

Przewodnicząca Monika Pawlik – składany był jeszcze wniosek poprawa efektywności energetycznej, jaka 

była przyczyna, ze odrzucono nam ten wniosek?  

Skarbnik Bogusława Tanhojzer – wniosku nie odrzucono, wniosek przeszedł do dalszej weryfikacji ,  rożne są 

elementy punktowane my  wylądowaliśmy na którymś miejscu natomiast pula pieniędzy była bardzo mała.  

Dyrektor Henryk Michalski  - ważniejsze były inne instytucje podobno szpitale dostawały.  

Łukasz Wesołowski – czy w przyszłym roku  jeśli będzie nowa pula pieniędzy to ten wniosek sobie czeka, czy 

musimy kolejny  wniosek składać?  

Skarbnik Bogusława Tanhojzer – wniosek składa się od nowa . Jeśli się składa wniosek o niższe kwoty to się 

dostaje więcej punktów, my jednak składamy wniosek o dużą kwotę, termomodernizacja jest teraz w 

modzie , my jesteśmy na liście rezerwowej daleko , więc będziemy składać wniosek o inne środki .  

Przewodnicząca komisji Monika Pawlik -  skorzystam z okazji i dopytam jeszcze, czy zdążymy z dużą  

inwestycją, która jest na ulicy Spacerowej do końca roku ?  

MZGK – jest przygotowywany aneks z terminem do 10 grudnia , zakończenie inwestycji jest zaplanowane na 

ten rok. Wykonawca wie, że musi się starać , żebyśmy to mogli odebrać i zapłacić w tym roku. Liczymy, że tak 

będzie.  

Przewodnicząca Monika Pawlik – dziękujemy bardzo kolejny punkt  

Ad. 1 Zaopiniowanie materiałów sesyjnych :  

Projekt Nr 137 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok – AUTOPOPRAWKA  

Skarbnik Miasta Bogusława Tanhojzer – do tego projektu też będzie autopoprawka w § 3 i 4 jest kwota  

7 300 000 a zgodnie ze zmianami powinno być 7 377 000 zł  musi to zostać zmienione, żeby wszystkie trzy 

dokumenty były ze sobą spójne.  

Dochody bieżące zwiększamy o kwotę 114 714,00 z tytułu zwrotu podatku Vat za 2016 rok  

w dziale 801 – kwota 47 663,74 zł z tytułu dotacji celowych w ramach programów finansowych z udziałem 

środków europejskich  dla szkoły Nr 2 i szkoły nr  5, które  uzyskały środki  

Zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 322 200 zł w dziale 921 dotyczy przesunięcia realizacji 

zadania alternatywne źródła energii dla kopalni kultury na rok następny .  
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Plan wydatków w dziale 750  kwota 34 714 zł jest to kwota na pokrycie wynagrodzenia firmie , która ściąga 

dla nas podatek Vat, umowa była podpisana kilka lat wcześniej.  

Zwiększenie wydatków w dziele 80101 o kwotę 47 663,74 zł dotyczy dwóch programów dla szkół.  

W dziale 85215 zabezpieczamy kolejną transze środków dla MOPS – kwota 90 000 zł na dodatki 

mieszkaniowe.  

W dziale 90005 zwiększamy środki o kwotę 57 914 zł na wymianę sposobu ogrzewania – dopłata to 

przeniesienia między działami.  

Zmniejszenie planu wydatków w dziele 85415 to zaproponował MOPS kwota 10 000 zł z przeznaczeniem na 

dodatki mieszkaniowe.  

Zmniejszenie wydatków 92195  - o kwotę 392 200 zł  na realizację zdania alternatywne źródła energii dla 

kopalni kultury na rok następny .  

W dziale 92118 zabezpieczamy 70 000 zł na wydatkach majątkowych dla muzeum. Muzeum musi wymienić 

piec, bo grozi wybuchem dlatego zabezpieczamy część tych środków. To wszystkie zmiany dotyczące tych 

trzech uchwał.  

Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 7 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  7 

 

Projekt Nr 138  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2019 – 2035  
Przewodnicząca Monika Pawlik – kolejny projekt jest konsekwencją wcześniej podjętej uchwały.  

Skarbnik Miasta Bogusława Tanhojzer – wszystkie te  3 uchwały są ze sobą powiązane objaśnienia  

w uchwale WPF są bardzo obszerne . Od stycznia zmieniły zasady kształtowania długu publicznego dla 

samorządu, umowy zawarte po 1 stycznia wchodzą do długu to wchodzą również do wskaźnika . W związku 

z tym musimy je pokazywać w wieloletniej prognozie finansowej bankowi, że zabezpieczamy konkretne 

kwoty tych zobowiązań jak i musimy to pokazać regionalnej izbie obrachunkowej, czy nam się wskaźnik 

zadłużenia pogorszyła, czy go spełniamy czy nie. Wszytko dotyczy inwestycji budowa basenu , na które 

spółka Czeladzkie Wodociągi stara się uzyskać środki  z pożyczki  (Jesicka) my zapewniamy wpłatę 2 000 000 

zł w kolejnych latach zabezpieczamy ok 700 000 zł . Wiadomo, że basen nie będzie dochodowy, ale 

przynajmniej pokryje koszty bieżącego działania , my będziemy wnosić na spłatę tego zobowiązania , w WPF 

jest jeszcze drugie przedsięwzięcie - bank sobie zażyczył, żeby pokazać takie dokapitalizowanie spółki - nie 

porycie przychodów kosztami. Przed podpisaniem takiej umowy jak wodociągi otrzymają pozytywną opinię 

o rozpatrzeniu ich wniosku o dofinansowanie to BGK będzie żądać podpisania umowy wsparcia. Przed 
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podpisaniem takiej umowy wsparcia musimy uzyskać opinię. Ta uchwała zostanie wysłana do RIO.  

Irena Owczarz – całość kwoty to będzie ok 9 000 000 zł  

Skarbnik Miasta Bogusława Tanhojzer – tak,  ale całość zweryfikuje dopiero przetarg. Bank nie podpisze 

żadnej umowy dopóki nie będzie zabezpieczenia przez gminę. Ja mogę powiedzieć, że ta pożyczka jest 

bardzo dobrze oprocentowana bardzo nisko 

 Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 7 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  7 

 
Projekt Nr 139  
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego zobowiązania zaliczanego do tytułu dłużnego, o którym 
mowa w art. 72 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych wynikającego z 
umowy wsparcia 
 
 
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 7 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 

             Obecnych na posiedzeniu – 7 

Ad. 3 Sprawy bieżące  
Brak  
Przewodnicząca Monika Pawlik – po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji  
Finansowo – Budżetowej  
 

          Monika Pawlik 
 

 

 

 

 

 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  …………  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 


